



New Brunswick Legion Coaching Call

Athletics New Brunswick is now seeking applicants for the upcoming Royal Canadian Legion provincial team programs. Applicants are asked to submit the requested documents to coach@anb.ca by **January 26, 2024**

Required documentation by applicants:

- Cover Letter – specific to position of interest
- Coaching Resume
- NCCP Coaching transcript
- 2 References - relevant to sport setting and coaching experience

All applicants should review the Provincial Team Policy - ANB policy statement 2.0

All applicants should review the Provincial Team Staff Policy – ANB policy statement 2.1

1. New Brunswick Legion head coach - 1 position
2. New Brunswick Legion event coach - 2 positions
3. Development coach with New Brunswick Legion Coaching staff - 1 position:

New Brunswick Legion Head Coach:

- Head Coach applicants must be Club Coach/Level 2 Certified
- Head Coach applicants must have completed MED online course and evaluation
- STRONG organizational skills
- National or Provincial Head Coaching/Managing Experience considered and asset
- Demonstrated background of STRONG leadership
- current and updated criminal record check required
- ability to communicate in clear and effective manner
- Bilingualism considered and asset

Those selected will be asked to submit a valid police record check no later than May 2024. A letter of request is available [here](#).

Official team duties will be discussed upon selection however, duties may include but are not limited to:

- Being Head coach in conjunction with the event coaches will be charged with athlete selection of 2024 Legion Team
- Team budget planning in conjunction with ANB executive director
- Tracking, monitoring, and liaising with selected athletes and personal coaches
- Assisting with selection events in the lead up to the designated trials
- Being present at the selection meet and team selection meeting (July 2024)
- Coach and athlete development as requested
- Being committed and available to achieving the provincial mandate outline in the strategic plan for the 2024 NB Royal Canadian Legion program
- Additional duties as assigned by ANB Executive Director

New Brunswick Legion Event Coaches - 2 positions:

- Event Coach applicants must be Club Coach/Level 2 trained
- Even Coach applicants must have completed MED online course and evaluation
- STRONG organizational skills
- Ability to work cohesively with Head Coach and other staff
- Provincial Coaching/Managing Experience considered an asset
- Demonstrated background of STRONG leadership
- Current and updated criminal record check required
- Ability to communicate in clear and effective manner
- Bilingualism considered an asset

New Brunswick Development Event Coach:

- Development Event Coach applicants must be Sport Coach/Level 1 certified
- Development Event Coach applicants must have completed MED online course and evaluation
- STRONG organizational skills
- Ability to work cohesively with Head Coach and other staff
- Provincial Coaching/Managing Experience considered an asset
- Demonstrated background of STRONG leadership
- Current and updated criminal record check required
- Ability to communicate in clear and effective manner
- Bilingualism considered an asset

All Event Coach team duties will be discussed upon selection however, duties may include but are not limited to:

- Team selection in conjunction with the 2024 Head Coach
- Team budget planning in conjunction with ANB/Legion command staff and Head Coach
- Tracking, monitoring, and liaising with selected athletes and personal coaches
- Assisting with events in the lead up to and including the selection trials (trips, competitions, camps, clinics, presentations).
- Being present at the selection meet and team selection meeting (July 2024)
- Coach and athlete development as requested
- Create IST plan for athlete preparation
- Being committed and available to achieving the provincial mandate outline in the strategic plan for the 2024 NB Royal Canadian Legion program
- Additional duties as assigned by ANB Executive Director



Appel d'entraîneurs de la Légion du Nouveau-Brunswick

Athlétisme Nouveau-Brunswick est maintenant à la recherche de candidats pour les prochains programmes des équipes provinciales de la Légion royale canadienne. Les candidats sont priés de soumettre les documents demandés à coach@anb.ca avant le 26 janvier 2024.

Documentation requise par les candidats :

- Lettre de présentation - spécifique au poste d'intérêt
- Curriculum vitae d'entraîneur
- Relevé de notes d'entraîneur du PNCE
- 2 références - pertinentes au contexte sportif et à l'expérience en tant qu'entraîneur

Tous les candidats doivent prendre connaissance de la Politique de l'équipe provinciale - Énoncé de politique d'ANB 2.0

Tous les candidats devraient examiner la politique du personnel de l'équipe provinciale - énoncé de politique 2.1 d'ANB.

1. Entraîneur en chef de la Légion du Nouveau-Brunswick - 1 poste
2. Entraîneur d'événements de la Légion du Nouveau-Brunswick - 2 postes
3. Entraîneur de développement avec le personnel d'entraînement de la Légion du Nouveau-Brunswick - 1 poste :

Entraîneur-chef de la Légion du Nouveau-Brunswick :

- Les candidats au poste d'entraîneur-chef doivent être certifiés entraîneur de club/niveau 2.
- Les candidats au poste d'entraîneur-chef doivent avoir complété le cours et l'évaluation en ligne de MED.
- Solides compétences organisationnelles
- Expérience nationale ou provinciale en tant qu'entraîneur-chef/gestionnaire considérée comme un atout
- Avoir fait preuve d'un leadership solide
- vérification du casier judiciaire à jour
- capacité à communiquer de manière claire et efficace
- Le bilinguisme est considéré comme un atout.

Les personnes sélectionnées devront présenter un extrait de casier judiciaire valide au plus tard le mai 2024. Une lettre de demande est disponible [ici](#).

Les tâches officielles de l'équipe seront discutées lors de la sélection, cependant, les tâches peuvent inclure, mais ne sont pas limitées à :

- Être l'entraîneur-chef en conjonction avec les entraîneurs de l'événement sera chargé de la sélection des athlètes de l'équipe de la Légion de 2024.
- Planification du budget de l'équipe en collaboration avec le directeur exécutif d'ANB
- Assurer le suivi, la surveillance et la liaison avec les athlètes sélectionnés et les entraîneurs personnels
- Aider avec les événements de sélection dans la période précédant les essais désignés
- Présence à la rencontre de sélection et à la réunion de sélection de l'équipe (juillet 2024)
- Développement de l'entraîneur et de l'athlète sur demande

- S'engager et être disponible pour réaliser le mandat provincial décrit dans le plan stratégique pour le programme de la Légion royale canadienne du Nouveau-Brunswick de 2024.
- Tâches additionnelles assignées par le directeur exécutif d'ANB

Entraîneurs d'événements de la Légion du Nouveau-Brunswick - 2 postes :

- Les candidats au poste d'entraîneur d'événement doivent être formés comme entraîneur de club/niveau 2.
- Les candidats au poste d'entraîneur d'événements doivent avoir complété le cours en ligne MED et l'évaluation.
- Solides compétences organisationnelles
- Capacité de travailler de façon cohésive avec l'entraîneur-chef et les autres membres du personnel
- Expérience provinciale d'entraîneur/gestionnaire considérée comme un atout
- Antécédents démontrés de leadership solide
- Vérification du casier judiciaire à jour exigée
- Capacité à communiquer de façon claire et efficace
- Le bilinguisme est un atout.

Entraîneur d'événements de développement du Nouveau-Brunswick :

- Les candidats au poste d'entraîneur d'événements de développement doivent être certifiés entraîneur sportif/niveau 1.
- Les candidats au poste d'entraîneur d'événements de développement doivent avoir suivi le cours et l'évaluation en ligne de MED.
- Solides compétences organisationnelles
- Capacité à travailler en cohésion avec l'entraîneur-chef et les autres membres du personnel.
- Expérience provinciale en tant qu'entraîneur/gestionnaire considérée comme un atout
- Expérience démontrée d'un leadership solide
- Vérification du casier judiciaire à jour exigée
- Capacité à communiquer de façon claire et efficace
- Le bilinguisme est un atout.

Toutes les tâches de l'entraîneur de l'équipe seront discutées au moment de la sélection, mais les tâches peuvent inclure, sans s'y limiter, les suivantes:

- Sélection de l'équipe en collaboration avec l'entraîneur en chef de 2024
- Planification du budget de l'équipe en collaboration avec le personnel du commandement d'ANB/Légion et l'entraîneur en chef
- Suivi, contrôle et liaison avec les athlètes sélectionnés et les entraîneurs personnels.
- Participer aux événements précédant et incluant les épreuves de sélection (voyages, compétitions, camps, cliniques, présentations).
- Être présent à la rencontre de sélection et à la réunion de sélection de l'équipe (juillet 2024).
- Développement de l'entraîneur et de l'athlète selon les besoins
- Créer un plan de TSI pour la préparation des athlètes
- S'engager et être disponible pour réaliser le mandat provincial décrit dans le plan stratégique pour le programme de la Légion royale canadienne du Nouveau-Brunswick de 2024.
- Tâches additionnelles assignées par le directeur exécutif d'ANB



Athletics New Brunswick - Coaching Application

Name: _____

Club or School Affiliation:

Address: _____ City: _____

Province: _____ Postal Code: _____

Phone: (Res) _____ (Cell) _____

Email: _____

Team Selection:

2025 CSG: _____

Legion U16/U18: _____

Please include the following in with your coaching Application:

- Cover Letter - specific to position and program of interest
- Resume 0 Coaching and Athletics Experience
- NCCP Coaching Transcript
- 3 References - Relevant to sport setting and coaching/managing experiences

APPLICATIONS ARE DUE JAN 26th, 2024

The coach selection committee will be made up of no less than 3 individuals (who are not in a role of conflict) plus a chair that will be overseeing the selection process. It is expected that final selections for 2025 CSG can be brought to the ANB board for ratification at an ANB board meeting. Noting that the selection committee reserves the right to withhold naming all positions during this initial call.